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Referat – årsmøte  

Tid: 12. juli 2020, klokken 17.00 – 18.30 

Sted: Jegertunet 

 

Tilstede: 22 hytter (av 36) representert 

 

Referent: Kjersti Album  

 

 Sak Merknader 

1 Godkjenning av innkalling 
 
Ingen merknader.  
 
Det var påmelding til møtet på grunn av korona-situasjonen. 
 

 
 
Innkallingen 
godkjent uten 
merknader 

2 Styrets beretning  
 
Årsberetningen ble gjennomgått av leder v/ Kari Skogen.  
 
Årsberetningen ble godkjent uten kommentarer. 
  

 
 
Årsberetningen 
godkjent uten 
kommentarer 

3 Årsregnskap  
 
Årsregnskapet ble lagt frem av leder v/Kari Skogen.  
Årsregnskapet er godkjent av revisor. 
 
Avvik fra budsjett: 
Det ble satt av midler i budsjett til et ekstra kajakkstativ - det har vi 
avventet fordi vi ikke har noe sted å sette det foreløpig.  
Vi har fått et ekstra medlem, så det er 400 kroner ekstra i inntekter. 
 

 
 
Regnskap 
godkjent uten 
merknader.  
 
 

4 Budsjett for 2020/2021 
 
Budsjett er ikke sendt ut. Styret foreslår at budsjettet står som forrige år, 
men uten det nevnte kajakkstativet.  
 
Det ble fremmet forslag om å sette av midler til opparbeidelse av turstier i 
samarbeid med grunneierne. Det settes av 10 000 i budsjettet. 
  

Budsjettet 
godkjennes 
med tillegg på 
10 000 kroner 
til materialer til 
stiarbeid som 
foreslås av 
stikomiteen.  

5 Samarbeidsrådet for Vollen hyttefelt (SVH) 
 
28. juni var det møte i SVH, der vellets deltakere var Kari Skogen og Martin 
Stenstad.  
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Vollen drift har bare ansvar for vei, parkering og marina. Vellet har andre 
saker som ønskes diskutert med grunneierne. Det nye styret ser på 
hvordan denne dialogen kan foregå.  
 
Det er god stemning, og styret har tro på godt samarbeid med grunneierne 
framover.  
 
Styret har ovenfor grunneierne ønsket seg én kontaktperson hos dem, og 
ønsker at de kontakter styreleder direkte og ikke på facebook-gruppa eller 
på andre måter. 
 
Parkeringen: 
Styret oppfordrer bruk av gjesteplassene og betaler for det slik det er lagt 
opp til, og helst ikke bruker facebook-gruppa til å låne plasser av 
hverandre.  
 
Diskusjon om hvorvidt man skal betale ved kortere besøk på en time eller 
to - styret tar med seg spørsmålet videre.  
 
Det ble påpekt at ved en av rekkene har skiltene flyttet seg, så plassene 
ikke er like brede som før.  
 
Det ble også nevnt at man ikke låner andres parkeringsplasser eller 
trillebårer uten å spørre, selv om det er bare for kort tid.  
 
Det jobbes fortsatt med løsning for elbil-parkering, det gjenstår to mulige 
løsninger. Vi får vite mer etter hvert.  
 
Marina:  
Det kommer nummer på marinaen, og akterfestet skal oppgraderes til 
høsten.  
 
Gressletta:  
Vellet har blitt tilbudt å leie gressletta med restriksjoner som innebærer 
ikke kajakkopplag eller småjoller liggende på sletta. Styret har ikke 
akseptert dette tilbudet, da de anser en ball-/lekeplass som en naturlig del 
av et hytteområde. Vi har heller bedt om at det legges til rette for 
kajakkplasser og småbåter, som det er mer betalingsvillighet for. Dette vil 
tas videre opp med Vollen Sameie. 
 
Vegetasjonsrydding:  
Styret beklager at det ikke ble befaring som avtalt, ettersom det nå viser 
seg at Vollen Drift ikke har mandat til å ta ned vegetasjon.  
 
Styret ønsker at det legges noen prinsipper så det blir likebehandling, og vil 
følge dette opp mot nyetablerte Vollen Sameie.  
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Husk å låse 
bommen! Og 
ikke gi fra dere 
koden.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Oppfordring 
om å ta opp 
båtene i løpet 
av høstferien.  
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Stier: 
Grunneierne har fått stikomiteens notat, og vellet ønsker å gjøre dette i 
samarbeid og dialog med grunneierne. Styret tar dette videre opp med 
Vollen Sameie. 
 

6 Stikomiteen 
 
Leder av stikomiteen Øyvind Rørslett, presenterte notatet utarbeidet av 
stikomiteen. Notatet ble sendt ut elektronisk før årsmøtet.  
 
Øyvind Rørslett beskrev behov for adkomst og avklarte stier fram til alle 
hytter + mulighet for gode og avklarte turstier, gjerne rundturer. 
 
Komiteen foreslår: 
-Merking av turstiens start ved tverrforbindelsen, normalt ikke ellers. 
-Justere stien litt sideveis så den kommer mer ned i terrenget, dette krever 
rydding av vegetasjon. Må gjøres i samarbeid med grunneierne 
-Hvite merker fjernes når turstien/tverrforbindelsen er etablert 
-Forslag om at det videre arbeidet legges inn i styret, nå som stikomiteen 
har levert sitt produkt.  
 
Alle er egentlig påbudt å merke hytta si med nummerskilt.  
 

 

7 Dugnad 
 
Torill Gaaren og Kjersti Album presenterte opplegget under dugnaden, 
som foreslås flyttet til mandag 13. juli grunnet meldt regn tirsdag. 
Starter kl 10.00 ved stikrysset ved Austad og Stølen, samt fellessamling kl 
14 ved fristranda/fellesbadeplassen. 
 
Små mini-dugnader kan avtales på facebook-gruppa utover sommeren og 
høsten.  
 
Det ble forespurt om behovet for håndtering av privat avfall fra hyttene og 
eventuelt behov for leie av kontainer. Dette kan samordnes i facebook-
gruppa.  
 

 
 
Dugnaden 
flyttet fram til 
mandag 13.juli. 

8 Fastsetting av kontingent 
 
Styret anbefaler at kontingenten holdes uendret på 400 kroner. Det ble 
godkjent. 
 

 
Vedtatt etter 
styrets 
anbefaling 

9 Valg 
 
Ved valgkomiteens Lasse Bjørnestad  
 
Disse ble valgt: 
Øyvind Rørslett, styreleder valgt for to år 
Kjersti Dahlskås Urnes, styremedlem valgt for to år 

 
 
 
Valgt i henhold 
til 
valgkomiteens 
innstilling 

mailto:velstyret@vollheia.no


velstyret@vollheia.no 

 
 

4 
 

Kari Hasaas Klavenes, varamedlem valgt for to år 
 
Ikke på valg i år (blir sittende i styret): 
Styremedlem Martin Stenstad (ett år igjen) 
Styremedlem Lise Evje (ett år igjen), hun er kasserer 
 
Valgkomiteen: 
Kari Skogen og Torill Gaaren valgt for ett år 
 
Revisor: Jon Henriksen valgt for ett år.  
 

10 Andre saker 
 
Fibernett kommer langs SSS-veien, Martin Stenstad jobber for å skaffe 
informasjon om hva det koster å koble seg på. De faktiske tallene kommer 
seinere. Per i dag er tilbudet uten mulighet for å fryse abonnementet, så 
det ikke er så aktuelt for en sesonghytte.  
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